
Årsmelding 2022 

Rindal Næringsforum 
 

Starten av året 

- I begynnelsen av året fikk vi inn en oppsigelse fra daværende daglig leder 

for Rindal næringsforum da Tom Gotland skulle videre i karrieren. Hans 

siste arbeidsdag var 30.04.2022.  

- Det forrige styret hadde satt opp en avtale med Tom Gotland 

(aktivitetskonsulenten) om å gjennomføre Torgdagen juli 2022. Her ble 

det gjennomført en god jobb, og Torgdagen ble en suksess (selv om det 

måtte flyttes innendørs). 

-  

Litt fra Styret (mars – desember) 

- Starten av året ble preget av at det var et helt nytt styret som overtok. 

Det eneste styremedlemmet som var med fra forrige styret var Yngve 

Røøyen, som også ga en god forklaring på hva tidligere styret hadde lagt 

vekt på de siste årene. 

- Etter årsmøtet 24. mars 2022 ble det valgt styreleder for Rindal 

næringsforum, etter et år uten styreleder (men med nestleder). 

- I året 2022 manglet vi en nestleder, og ikke minst kvinnelige 

representanter i styret (noe som ble påpekt i årsmøtet som ble avholdt i 

mars 2022). Styret gjorde mange forsøk på å hente inn kvinnelige 

representanter, men dessverre uten hell. 

- Det nye styret satte i gang arbeidet sitt umiddelbart etter årsmøtet. Der 

de forsøkte å sette sammen et samarbeid rundt en 100% stilling for både 

Rindal og Surnadal Næringsforening. Styret ønsket å gjøre stillingen mer 

attraktiv for søkere, og derfor ble det lagt inn mye arbeid rundt å klare å 

opprette en 100% stilling, i stede for 50% stilling.  

For Rindal Næringsforum ligger det ikke økonomisk grunnlag til å kunne 

opprette en 100% stilling uten form for samarbeid.  

Kontingent og tilskudd fra samarbeidspartnere vil ikke være tilstrekkelig. 

- Det ble avholdt 5 møter med Surnadal Næringsforening i «forhandlinger» 

om å klare å sette opp en 100% stilling sammen.  

I det siste møtet hadde styret i Surnadal NF bestemt seg for at de ikke så 



gevinsten i å ha en 100% stilling sammen med Rindal (Siste møtet 

sammen med Surnadal NF hadde vi i utgangen av august 2022). 

- Rindal Næringsforum måtte derfor begynne litt fra bunn igjen, og styret 

startet med å finne alternative løsninger. 

- Styret ble enstemmig enige om at de ønsket en arbeidende styreleder. 

Tiltredelsen ble 01.11.22. Styret avholdt et møte uten styreleder til stede 

for betingelser, og opprettelse av arbeidsforhold. 

- Referat fra det siste styremøtet i 2022 ligger i vedlegg, her kan man få et 

lite innblikk på hvordan styret har jobbet i 2022. 

 

Aktiviteter 2022 

- Medlemstreff (Nyttårstreff) på Saga Trollheimen Hotell. 

- Medlemsmøte i attanova i mai, hvor hovedtema var veien videre for 

Rindal næringsforum. 

- Torgdag 9. juli (arrangert 9. juli). 

- Samarbeidsmøter med Surnadal Næringsforening. 

- Samarbeidsmøter med Orkland Næringsforening. 

- Møter med ERG (European Region of Gastronomy er en hyllest til lokal 

mat og lokale spesialiteter). 

- Frokostmøter (både i Rindal og Surnadal) 

- Jul i Rindal 

- Medlemsmøte 20. desember, hvor medlemsbedriftene fikk uttale seg om 

fremtiden til Rindal næringsforum. 

- Møter med Rindal kommune (bygdevekst og Rindal inn i fremtiden). 

- Thamsklyngen  

 

Protokoll fra forrige årsmøtet 

- Ligger i vedlegg 

 

 

 

 



 

Oversikt styremedlemmer og valgkomite 

Styreleder – Stian Kooyman (2022 – 2024) 

Nestleder – Ikke valgt 

Styremedlem – Martin Rise (2022 – 2024) 

Styremedlem – Jarle Hamnes (2022 – 2024) 

Styremedlem – Nils Heggem (2022 – 2023) 

Styremedlem – Yngve Røøyen (2021 – 2023) 

Varamedlem – Åse Børset (2022 – 2023) 

Varamedlem – Jon Moen (2022 – 2023) 

Valgkomite – Randi Holte 

Valgkomite – Arnhild Fagerholt 

 

Hvorfor så lite aktivitet i 2022? 

Som det ble skrevet tidligere i årsmeldingen, så ble det en brå vending i 

inngangen av 2022. Daglig leder forsvant, styret var helt nytt, og forslag på 

forbedring haglet inn.  

Det tok lang tid før det nye styret fikk oversikt over arkivet fra tidligere, og 

overleveringen av dokumenter var så si ikke til stede. 

Det nye styret hadde et møte med daglig leder før oppsigelsen iverksatte, og 

jakten på en ny løsning var styrets prioritet nummer en.  

Etter mange møter med mulige samarbeidspartnere, valgte styret å gå for den 

veien som ville gagne Rindal næringsforum på best mulig måte. 

Ikke før slutten av 2022 ble det laget en grunnmur/årshjul for hva Rindal 

næringsforum skal sette søkelys på i tiden fremover, og medlemmene kan 

forvente mye høyere aktivitet fra og med starten av 2023. 

 
Arbeidende styreleder  
Stian Kooyman 


